

**Treasurer**

Claudia Eberhard

Bronnhaldenweg 11, 72202 Nagold

Tel: +49 171/1744 766

E-Mail: treasurer@eaasdc.eu

Dear Square Dancers,

at the EAASDC Membership Meeting during the Spring Jamboree 2025 in Taucha, I was re-elected as treasurer with 100% of the valid votes cast.

This result makes me very happy and is also an incentive for my further work.

I was not only praised by this election result for my work in the last election

Liebe Square Dancer*innen,

bei der Mitgliederversammlung der EAASDC am Spring Jamboree 2025 in Taucha wurde ich mit 100% der abgegebenen gültigen Stimmen zum Finanzvorstand wiedergewählt.

Dieses Ergebnis freut mich sehr und ist auch ein Ansporn für meine weitere Arbeit.

Ich wurde durch dieses Wahlergebnis ja nicht nur für meine Arbeit in der letzten

period, it also shows your expectations of me and my future work.

Many thanks for the re-election and the good cooperation so far and thank you for the future.

Best regards
Claudia

Wahlperiode gelobt, es zeigt auch eure Erwartungen an mich und meine zukünftige Arbeit.

Vielen Dank für die Wiederwahl und die bisher gute Zusammenarbeit und im Voraus auch für die weitere.

Viele Grüße
Claudia

~~~~~